
Göteborgs Bridgeförbund 

 
Protokoll  
Styrelsemöte #2 
28/10 2015 
Plats: J A Wettergrens gata 5 
 
Närvarande: Jan Jensen, Jan Hugosson, Sten-Åke Thunberg, Mabel Leman, Birgit 
Petersen, Kalle Rasmusson, Marie-Louise Landelius, Marianne Löfgren, Anita 
Mellgren 
 

1. Mötets öppnande 

Mötet förklarades öppnat av Jan Jensen som hälsade alla välkomna.  
 
2. Val av sekreterare 

Anita Mellgren valdes till sekreterare. 
 

3. Val av justerare 
Sten-Åke Thunberg valdes till justerare. 

 
4. Cafeterian. 

Rapport från Pia att det fungerar bra. Varm/kall vattenkranarna behöver 
ställas om för att få ett jämnare vattenflöde varmt/kallt vatten. Kalle och Jan J. 
kollar med Platzer. Vi kommer att sätta upp ett plakat att man inte får äta 
egen mat i Cafeterian. Möte med Pia och Calle onsdag den 9/12 klockan 
17.30. 

 
5. Förlängning av anställning Björn Sörling 

Björns visstidsanställning förlängs tom 2016. 
Mikael och Jürgen klara för förlängning. 
 

6. SBF Riksstämma 
Sten-Åke och Björn rapporterade från SBF Riksstämma. IT projektet 
beräknas vara färdigt halvårsskiftet 2016.  
 

7. Bridgens vänner 
Rapport från Birgit och Sten-Åke att allt fungerar som det ska. 
 

8. Ekonomi 
Mabel rapporterade om ekonomin.  

 
9. Källarförråd 

Tyvärr har det under den sista tiden skett stölder av spelkort, toalettpapper 
och budlådor. Allt material som toalettpapper förvaras i källarutrymmet. Trots 
att det är en låst dörr dit man behöver nyckel sker det återkommande stölder.  
Det är därför hög prioritet att skaffa ett skåp där vi låser in stöldbegärligt gods. 
Detta måste tas upp av ordförandena i klubbarna. 
 

10. Tävlingskommittén. Kommande tävlingar. 
31 oktober är Manfred Kamras Minne. 29 par hittills anmälda.  



Div 2 Allsvenskan är den 7/11. Knistad-bridgen är den 21/11. 50 par hittills 
anmälda. Viktigt sprida information om tävlingen.  
 

11.  Möte med anslutna klubbar 
Möte i februari-mars. Vi kommer att förbereda ett program för mötet. 
Vi diskuterade hur hantering med kontanter fungerar och vi kommer att fråga 
klubbarna hur det upplevs. Kalle kollar med SBF samt med klubbarna. 
 

12.  Parkering 
Vi har fått klagomål från Husdjurshälsan samt intilliggande företag på JA 
Wettergrensgata 6 att bridgespelande folk parkerar på deras kund/anställdas 
P-platser. Bland annat har inte leveranser kunnat ske till dem på grund av 
detta. Jan H. pratar med Platzer om fler P-platser. Vi tar även reda på 
alternativa platser. Vi kommer att sätta upp ett plakat på dörren och 
anslagstavlan var man får och inte får parkera. 
 

13. Övriga frågor 
Utmärkelser till förtjänstfullt arbete i GBF kommer att delas ut den 14/12 då 
Lillemors Minne spelas. 
 
Nästa möte: onsdag 9/12 kl. 14.00 

 
 
Vid protokollet Justeras   
 
 
 
Anita Mellgren Sten-Åke Thunberg 
 


